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    59 / 2021. sz. Határozat (2021.  december 6.) 

 

Az Elnökség úgy határoz, az Alpesi szakág eredményességi támogatását elfogadja. 
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Az Elnökség elfogadja Bányai Attila méltányossági kérelmét és felkéri az irodát, hogy az 

alpesi szakág által használt táblázat alapján számolja ki Bányai Attila támogatásának 

mértékét.  

Az Elnökség úgy határoz, hogy Bányai Attila méltányossági kérelme alapján a támogatás 

összege abban az esetben kerülhet kifizetésre, ha az belefér a szövetség költségvetésébe. 

Az elnökség 2 hétig tud egyedi kérelmeket befogadni a tárgyban. 
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Az Elnökség úgy határoz, hogy a következő sportolókat választja az év sportolóinak: 

 

Sífutás: 

Nő: - 

Férfi: Kónya Ádám, Veszprémi Sí Egylet 

 

Biatlon: 

Nő: Pónya Sára, Gyöngyösi Honvéd Zalka SE 

Férfi: Gyallai Soma, Gyötri Klub - Gyöngyös 

 

Síugrás: 

Nő: Vörös Virág, Kőszegi Sportegyesület 

Férfi: - 

 

Alpesi sí: 

Nő: Tóth Zita, Vasas SC 

Férfi: Úry Bálint, Fullsport SE 
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Az Elnökség úgy határoz, hogy a Scoop Sí, Széllovas és Vitorlás Egyesületet tagfelvételi 

kérelmét elfogadja. 
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        63 / 2021. sz. Határozat (2021.  december 6.) 

 

Az Elnökség úgy határoz, hogy SKID Sportegyesület tagfelvételi kérelméről abban az 

esetben tud szavazni, ha a hivatalos dokumentumok beérkeznek az irodába. 
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        64 / 2021. sz. Határozat (2021.  december 6.) 

 

Az Elnökség megbízza a főtitkárt, hogy hívjon össze alpesi bizottsági ülést, ahol legyen 

napirendi pont, hogy az alpesi szakági vezető távolléte számukra megfelelő-e?  
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